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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 20. april 2020, kl. 17.30-19.30 – Virtuelt møde (GoToMee-

ting) 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Jørgen H. Rasmussen, 

Lisbeth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Elever – Sebastian 8. C. Adam 8. c 

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Eleverne ikke indkaldt 

Uden afbud: 

ORDSTYRER:  

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Mikkel Brunse og Lisbeth Korsgaard 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

155- 

Godkendelse af referat fra 04/03 

Referatet blev godkendt  

Orienteringspunkter:   

156- 

En generel orientering om perioden hvor 

skolen har været lukket 

Jan orienterede om situation. Vi skulle som skole 

køre nødskole/fjernundervisning for andre børn i 

kommunen. Mellem 6 og 15 elever pr. dag – det 

drejede sig om indskolingselever. Vi har taget imod 

de elever, der har ønsket os. Forløbet er gået ok, 

men selvfølgelig har der været bekymring og ud-

fordringer. 

Pt kører vi nødundervisning fra mini-klasserne - 5. 

årg. samt specialklasserne. Vi har forsøgt at sprede 

klasserne så meget som muligt. SFO kører med til-

melding. Ca. 12 om morgenen og 18 om eftermid-

dagen. Klubben er lukket ned. 

 

157- 

Status – Hvilket sygdomsbillede har vi 

set på skolen blandt elever og ansatte 

En enkelt forælder er testet positiv – ingen ansatte. 

Op til nedlukningen var der et lidt større fravær 

blandt eleverne end normalt, men typisk er der pe-

rioder, hvor enkelte klasser rammes. Vores vurde-

ring er, at der har været tale om influenza. 

 

158- 

Hvilke tilbagemeldinger og input har vi 

fået fra forældre. 

Stort set kun positive tilbagemeldinger fra foræl-

drene. Vi har forsøgt at være lidt mere direkte end 

forskrifterne anbefaler. Fra perioden fra nødpas-

ningen til nu har der også været positive tilbage-

meldinger. Nogle henvendelser fra forældre har 

betydet, at vi også har valgt at bruge klubben til 2. 

årg. og 9. klassernes område til 3. årg. Der har 

desværre været enkelte forældre, der via AULA 

ikke har fået alle informationerne. Vi mener nu at 

have løst langt de fleste tekniske problemer. 

 

159- 

Status efter de første dages opstart 

Som udgangspunkt er lærerne enten hjemme til 

hjemmeundervisning eller på skole til nødundervis-

ning. Det betyder, at alle klasser ikke har helt den 

samme undervisning som i den første periode. Det 
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at holde afstand er den største udfordring. Perso-

nalet roser eleverne. 

160- 

Hvor mange elever kommer ikke i skole. 

Hvordan bliver disse elevers fravær regi-

streret.   

Ganske få forældre har valgt at beholde deres børn 

hjemme – 5 – 6 elever i alt. 2-sprogseleverne er i 

flertal. Mht. hjemmeundervisningen har personalet 

været tæt på, og har der været fravær, er de blevet 

kontaktet. 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

160 b - 

Hvordan sikres kvaliteten i nødundervis-

ningen for eleverne i 6.-9. klasse 

Vi har fokus på, at den kommende periode stadig 

kræver vedholdenhed. Der afholdes videomøder og 

enkelte mødes udendørs. Pt. er det 6. årg. der er 

mest udfordret, da flere lærere fra denne årg. er på 

skolen rent fysisk for at være 4. – 5. årg. behjælpe-

lig. Er der opgaver nok til en hel arbejdsdag? Det 

kan være svært at vurdere, men det følges der op. 

 

161- 

Hvad betyder det, at vi underviser efter 

nødundervisningsbekendtgørelsen 0.-9. 

klasse 

Det er vigtigt at holde for øje, at alle fag ikke kan 

og skal prioriteres. Hovedfagene dansk og matema-

tik er stadig de væsentligste fagområder. 

 

162- 

Hvordan er stemningen generelt blandt 

personalet. Hvordan koordinerer lærerne 

indbyrdes deres undervisning og samar-

bejde? 

Oplevelsen er, at stemningen er optimal. Situatio-

nen tages alvorligt og alle er hinanden behjælpelig. 

Situationen er selvfølgelig ny for alle, og alle sav-

ner skolen. Personalet kommunikerer primært digi-

talt. Vigtigt at bringe erfaringerne videre til tiden 

efter covid-19. 

 

163-  

Forberedelse af det nye skoleår 

Forberedelsen bliver anderledes, da det at samles 

ikke er en mulighed. Med-udvalget mødes lidt ofte-

re. Vi forventer en høringsrunde i forhold til ny 

tildelingsmodel. 

 

 164-  

Evt. 

- Nationale test: Vi er blevet udtrukket til at køre 

nationale test som vi har gjort tidligere.   

- Der er fra forvaltningen inviteret til øget sam-

arbejde 

 

Næste skolebestyrelsesmøde: 19-05 2020 kl. 17.30 – 19.30:  


